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Vi forstår at Solberget skal asfalteres. 

Asle Knut Aarseth i Solberget 30 har vært i kontakt med Egil Gripsgård vedr. fartshumpene i 

denne veien. 

Det kom frem at disse humpene er lagt av de som eide veien før kommunen tok over, og at de nok 

ikke er lagt på en forskriftsmessig måte. 

Slik humpene er utformet i dag slår de opp i bilmotor ved en fart av ca 16-17 km/t. De er med 

andre ord for korte og krappe til at de kan fungere på en hensiktsmessig måte. 

Vi ber om at humpene i forbindelse med asfalteringen blir høvlet ned noe, strekt ut og ellers 

utformet på en forskriftsmessig måte. 

 

Humpen ved bedehuset er spesielt vanskelig. 

Slik den ligger i dag, har veien nedenfor humpen et lavere nivå enn ovenfor, mer som en avsats i 

veien. Det kan se ut som at veien nedenfor humpen er senket for å flukte med det tilstøtende tunet 

her. Dette medfører av bil på vei oppover møter humpen som en avsats, og motor slår inn i 

humpen. 

Denne humpen kunne med fordel ha vært flyttet lenger ned i Solberget hvor veien veien er mer 

egnet for fart. 

Ved bedehuset bør veilegemet justeres slik at jevn stigning oppnås. 

 

Forøvrig synes vi det er bra og nødvendig at Solberget blir asfaltert. 

 

Birthe Ann Larsen 

Flatøy Bygdelag 


